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Abstract (en)
The method involves maintaining differential pressure constantly during a part of a functioning phase at one duration, after an active functioning
phase at another duration and an instant is established. Determined injection pressure is re-established in a progressive manner during another
active functioning phase at another instant and at a third duration. An additional controller (CA) e.g. microprocessor, is initialized in a manner such
that measured value of an origin controller (CO) is equal to threshold value. Independent claims are also included for the following: (1) a device
for controlling an origin controller monitoring functioning of an injection pump or injectors of an engine (2) an electronic module for monitoring
functioning of an injection pump or injectors of an engine.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un procédé de commande pour piloter le fonctionnement d'un moteur, consistant à : - piloter le fonctionnement
pour établir une pression d'injection déterminée P1 correspondant à une consigne C déterminée, - mesurer la pression d'injection à l'instant t0, -
transmettre la valeur mesurée Vm à un calculateur, - et agir sur le fonctionnement par l'intermédiaire du calculateur jusqu'à l'obtention de la pression
d'injection déterminée P1, - tant que la valeur mesurée Vm est supérieure à la valeur seuil Vs, modifier la valeur mesurée Vm avant sa transmission
au calculateur pour obtenir une autre pression d'injection P2 supérieure, - puis rétablir la pression d'injection déterminée P1 et reprendre les étapes
précédentes selon une cadence prédéterminée.
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